
ZÁPISNICA

č . 2/2020 zo dňa 21.04.2020 z pracovného rokovania Komisie pre Ekopodnik mestskej časti Bratislava 
– Nové Mesto, ktoré sa konalo za prítomnosti (prítomní podľa prezenčnej listiny):

Poslanci MČ Bratislava - Nové Mesto:

JUDr. Richard Mikulec 
Mgr. Vladimír Mikuš 
Vladimír Volf

Hostia:

Ing. Andrej Árva, poslanec MČ Bratislava - Nové Mesto
Kontrolór MČ Bratislava - Nové Mesto: Ing. Martin Böhm
Zástupca prednostu MČ Bratislava - Nové Mesto - JUDr. Daniel Hulín
Pán Ondrušek (stredisko Tržnica)
Mgr. Michaela Mišková (poverená vedením Ekopodniku)
Ing. Ivana  Chrenková (vedúca strediska údržby zelene Ekopodniku)

1. Otvorenie komisie

Na úvod rokovania prítomní riešili otázku znovuotvorenia tržnice na Trnavskom mýte.  Pán Ondrušek pred-
stavil  komunikáciu s nájomcami a úradom verejného zdravotníctva, informoval, že keď bude odpoveď, tak 
bude komisiu dodatočne informovať. Komisia sa pýtala z akého dôvodu vo Fresh markete v Bratislave predá-
vajú stánkari ovocie a zeleninu a v tržnici na Trnavskom mýte nie. Komisii bolo vysvetlené, že podľa nariade-
nia úradu hygienika a krízového štábu je táto činnosť momentálne zakázaná a aj vo Fresh markete na Rožňav-
skej ulici sa museli vysunúť predajné stánky s ovocím a zeleninou na vonkajšie parkovisko.

Poslanec Vladimír Mikuš informoval prítomných, že miestny úrad stanovil termín verejného vypočutia 
kandidátov na riaditeľa Ekopodniku a to na 29. 04. 2020. Na otázku ako bude prebiehať voľba riaditeľa Eko-
podniku, poslanec Richard Mikulec vysvetlil, že v zmysle rokovacieho poriadku komisie, ktorý schválilo 
miestne zastupiteľstvo sa budú uchádzači bodovať a následne si starosta vyberie koho predloží miestnemu 
zastupiteľstvu, aby o ňom hlasovalo. Poslanec Richard Mikulec požiadal kontrolóra Martina Böhma, aby 
napísal list starostovi, v ktorom by ho požiadal, aby bezodkladne konal a čo najrýchlejšie spracoval materiál 
na rokovanie miestneho zastupiteľstva, v ktorom navrhne miestnemu zastupiteľstvu vymenovanie nového 
riaditeľa Ekopodniku. Kontrolór Martin Böhm povedal, že starostu navštívi osobne a bude mu túto požiadav-
ku tlmočiť. Poslanec Richard Mikulec ho taktiež požiadal, aby starostovi napísal email a dal do kópie všet-
kých členov komisie pre Ekopodnik a taktiež prednostu miestneho úradu Ľubomíra Baníka. 
Poslanec Vladimír Volf sa pýtal, či sa už pán prednosta oboznámil s emailom od posledného zasadnutia komi-
sie. Zástupca prednostu Daniel Hulín odpovedal, že nakoľko sa posledná zápisnica zverejnila na facebook-u, 
bolo to bezpredmetné.

Zástupca prednostu Daniel Hulín informoval, že na úrade zisťovali ako to bude s finančnými prostriedkami z 
podielových daní a že sa predpokladá výpadok príjmov vo výške cca 30%. Čo sa týka finančných prostried-
kov pre Ekopodnik uviedol, že za mesiac apríl prišlo 100 tisíc eur a zbytok príde do konca mesiaca.
Poslanec Richard Mikulec sa pýtal na formu a intenzitu spolupráce bývalého riaditeľa Róberta Molnára s 
miestnym úradom a to  na základe informácií, ktoré boli zaslané emailom od zástupcu prednostu Daniela 
Hulína: 

Od roku 2011 (jún) do augusta roku 2019 bol riaditeľom Ekopodniku p. Ing. Molnár.
Z dôvodu veľkej previazanosti finančných tokov, plánov, zadávania a riešenia dlhodobých

a operatívnych úloh, riešenia havárií ( na území mestskej časti) s miestnym úradom reportoval všetky procesy 
strategických úloh, očakávaných úloh, splnených a mimoriadnych
medziodborových úloh na dennej báze osobne, ústne ( každodenne od 8,00-9,30 hod.)
a telefonicky s p. starostom MČ, prednostom MÚ, zástupcom prednostu MÚ a vedúcou
hospodárskeho a finančného oddelenia MÚ.
Pre takúto formu riadenia sa rozhodli funkcionári na základe skúseností, že priame stretnutie
je pre reportovanie všetkých úloh omnoho efektívnejšie ako písomná forma. Dohody
a záväzky sa pri osobnom dojednaní vždy napĺňali, preto nebola potreba denný report
potvrdzovať a overovať písomne.

Poslanec Richard Mikulec sa pýtal taktiež na nedoriešený problém na Bielom kríži, kde je zle vyhotovené 
kontajnerové stojisko a nedá sa uzatvárať. Miestny úrad sa vyhovára na Ekopodnik a Ekopodnik sa vyhovára 
na miestny úrad. Pýtal sa prečo je predmetné kontajnerové stojisko už 3 roky neopravené. Pán Ondrušek 
vysvetlil, že chyba bola projektová, mestská časť zadala projekt a ten sa zle urobil. 

Zástupca prednostu Daniel Hulín preverí ako je to s kontajnerovým stojiskom na Bielom kríži. 

Poslanec Richard Mikulec povedal, že ten projektant, ktorý to navrhol by mal byť predsa  poistený proti 
takýmto chybám. 

Poslanec Vladimír Mikuš povedal, že je viac problémov, ako napríklad pozemok, kde sídli stredisko doprava 
Ekopodniku a ktorému bude končiť nájomná zmluva. 

Zástupca prednostu Daniel Hulín povedal,  že sa problém rieši a bude oznámené ako ďalej.

Poslanec Vladimír Volf sa pýtal koľko stálo opätovné otvorenie tržnice na Trnavskom mýte.  Pán Ondrušek 
vysvetlil, že sa zatvorenie tržnice využilo na vyčistenie aj takých miest ktoré bežne nie sú prístupné a nevedia 
sa tam pracovníci Ekopodniku dostať, napríklad kvôli tomu že ich využívajú nájomcovia. Čistiace práce  a 
maľovka stáli okolo tisíc eur. Poslanec Vladimír Volf povedal, že našiel na webovom portáli mestskej časti 
zverejnenú informáciu, že sa zaplatilo za dezinfekciu 4 tisíc eur. Na to mu bolo vysvetlené, že to pravdepo-
dobne objednal miestny úrad aj pre svoje ďalšie strediská. 

Poslanec Richard Mikulec sa pýtal na hospodárenie tržnice, konkrétne, či je v „pluse“, alebo v „mínuse“. 
Poverená riadením Ekopodniku Michaela Mišková uviedla, že je v mínuse. Na otázku, či sa bude nájomcom 
kompenzovať nájomne za čas zatvorenia tržnice odpovedala, že je to otázne, nakoľko sa vláda k tomuto 
problému ešte nevyjadrila. Diskutuje sa a situácia sa ešte stále vyvíja.  

Kontrolór Martin Böhm uviedol, že je prísľub od vlády túto problematiku riešiť. 

Poslanec Vladimír Volf sa pýtal na termín začatia opätovnej prevádzky sedačkovej lanovky. Michaela Miško-
vá uviedla, že s jej spustením sa počíta v druhej fáze uvoľňovania obmedzení, tak ako ich zverejnila vláda SR. 

Poslanec Vladimír Volf žiadal tabuľku, v ktorej budú uvedené pracovné pozície v tržnici na Trnavskom mýte, 
rozdelenie prevádzok s informáciou, ktoré priestory sú prenajaté a ktoré nie. 

2.  Riešenie nového sídla Ekopodniku VPS. 

Kontrolór Martin Böhm povedal, že je problém, že nemáme súhlasné stanovisko magistrátu s výstavbou 
nového Ekopodniku, nakoľko prišlo zamietavé stanovisko na žiadosť, ktorú podával Ekopodnik ešte v roku 
2017. 

Ďalej uviedol, že v tejto chvíli by mal miestny úrad rokovať za akých podmienok nám súhlasné záväzné 
stanovisko magistrát vydá.  Kontrolór Martin Böhm povedal, že sa postupuje neodborne a treba začať záväz-
ným stanoviskom od magistrátu. Túto skutočnosť viacnásobne zdôrazňoval aj bývalému riaditeľovi Ekopod-
niku Ing. Róbertovi  Molnárovi. Bolo mu niekoľkokrát prízvukované, aby dopredu riešil, čo a v akej hmote 
sa môže na predmetnom pozemku vybudovať. 

Michaela Mišková informovala, že cca pred 3 týždňami dostali z magistrátu zamietavé stanovisko k investič-
nej činnosti na výstavbu nového Ekopodniku.  Kontrolór Martin Böhm podotkol, že nový Ekopodnik sa rieši 
už tretie volebné obdobie, na čo sa komisia zhodla, že pracovníci v Ekopodniku si oprávnene myslia, že Mest-
ská časť Bratislava – Nové Mesto nemá záujem budovať nový Ekopodnik. 

Na záver sa komisia zhodla, že nie je vhodné a dôvodné vytvárať nové pracovné miesto pre zástupcu pred-
nostu Daniela Hulína ako tzv. krízového manažéra, ale ten sa môže venovať Ekopodniku priamo z miestneho 
úradu. Takýmto spôsobom príde k šetreniu finančných prostriedkov, nakoľko v súčasnosti nemá Ekopodnik 
na vznik pracovného miesta krízového manažéra pre zástupcu prednostu Daniela Hulína potrebné finančné 
prostriedky.

Z kancelárie prednostu miestneho úradu poslala email pani Michaela Horínková v znení: 

Zasielam pracovnú náplň zástupcu riaditeľa pre externú komunikáciu a krízové riadenie

·         komunikuje v mene organizácie s príslušnými inštitúciami počas krízy vzniknutej šírením ochorenia
          COVID-19;
·         usmerňuje organizáciu v zmysle krízových opatrení zavádzaných MČ BANM;
·         na základe vlastných analýz, štatistík a  prehľadov predkladá riaditeľovi podniku návrhy opatrení 
          minimalizovania finančných dopadov na organizáciu v čase trvania mimoriadnej situácie v súvislos
          ti s ochorením COVID-19;
·         koordinuje tok dotácií od zriaďovateľa, MČ BA-NM, v zmysle schváleného a aktuálne upravovaného
          rozpočtu MČ;
·        spolupracuje s vedúcim účtovníkom EKO-podniku VPS pri plánovaní, realizovaní a vyhodnocovaní  
         nákladových položiek;
·        eviduje a spracováva zoznam prác, ktoré sú požadované vykonať mestskou časťou nad rámec schvále
         ného a aktuálne upravovaného rozpočtu MČ - rieši finančné krytie, resp. zabezpečenie týchto prác 
         s  vedením MČ,
·         spolupracuje s vedúcimi stredísk na zostavovaní plánu údržby chodníkov a cestných komunikácií  III.
          a IV. triedy na základe protokolov majetku zvereného organizácii a údržby ostatných verejných
          priestranstiev podľa rozhodnutia MČ BA-NM;
·         koordinuje plnenie úloh uložených EKO–podniku VPS Miestnym zastupiteľstvom MČ BA-NM, 
          zabezpečuje spracovávanie pravidelných informácií o úlohách plnených EKO-podnikom VPS pre
          Miestny úrad Bratislava Nové Mesto, pre Miestne zastupiteľstvo MČ BA-NM a pre komisie miestne
          ho zastupiteľstva,

·         koordinuje súčinnosť príslušných oddelení a referátov MÚ MČ BA-NM a organizácie EKO–podnik
          VPS pri preberaní a zaraďovaní zvereného majetku z MČ BA-NM do majetku, ale aj do správy
          organizácie EKO–podnik VPS;
 
S pozdravom
 
Michaela Horínková
sekretariát prednostu

2. Záver

Na záver členovia komisie skonštatovali, že sa budú aktuálnou situáciu v Ekopodniku aj naďalej pravidelne 
zaoberať na ďalších rokovaniach komisie.

Dodatočné otázky členov komisie pre ekopodnik, ktoré boli poslané emailom:

Keďže sme sa k žiadnemu reportu nedopracovali, lebo neexistuje.

1, Žiadame poslancov, ktorí boli členmi komisie EKO PODNIKU v minulom volebnom období, aby odpove-
dali a poslali dokumenty:

a. Termíny kedy sa konali komisie
b. Aké témy riešili
c. Zápisnice z jednotlivých komisii
d. Ako komisia riešila ideu nového ekopodniku
e. Ako sa informovali a riešili predmetnú dokumentácie, ktorá teraz dostalo stopku.

2, Prečo neurgoval bývalí riaditeľ, komisia a funkcionári, ktorí dostávali denné reporty v priebehu rokov 2017 
až 2020 vyjadrenie k investičnej činnosti ohľadom výstavby nového sídla ekopodniku magistrát hlavného 
mesta Bratislava ? Nakoľko toto bolo podané v roku 2017 a odpoveď prišla v roku 2020. 

  

Zapísal: Mgr. Vladimír Mikuš

Overil: JUDr. Richard Mikulec – predseda komisie
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ská časť Bratislava – Nové Mesto nemá záujem budovať nový Ekopodnik. 

Na záver sa komisia zhodla, že nie je vhodné a dôvodné vytvárať nové pracovné miesto pre zástupcu pred-
nostu Daniela Hulína ako tzv. krízového manažéra, ale ten sa môže venovať Ekopodniku priamo z miestneho 
úradu. Takýmto spôsobom príde k šetreniu finančných prostriedkov, nakoľko v súčasnosti nemá Ekopodnik 
na vznik pracovného miesta krízového manažéra pre zástupcu prednostu Daniela Hulína potrebné finančné 
prostriedky.

Z kancelárie prednostu miestneho úradu poslala email pani Michaela Horínková v znení: 

Zasielam pracovnú náplň zástupcu riaditeľa pre externú komunikáciu a krízové riadenie

·         komunikuje v mene organizácie s príslušnými inštitúciami počas krízy vzniknutej šírením ochorenia
          COVID-19;
·         usmerňuje organizáciu v zmysle krízových opatrení zavádzaných MČ BANM;
·         na základe vlastných analýz, štatistík a  prehľadov predkladá riaditeľovi podniku návrhy opatrení 
          minimalizovania finančných dopadov na organizáciu v čase trvania mimoriadnej situácie v súvislos
          ti s ochorením COVID-19;
·         koordinuje tok dotácií od zriaďovateľa, MČ BA-NM, v zmysle schváleného a aktuálne upravovaného
          rozpočtu MČ;
·        spolupracuje s vedúcim účtovníkom EKO-podniku VPS pri plánovaní, realizovaní a vyhodnocovaní  
         nákladových položiek;
·        eviduje a spracováva zoznam prác, ktoré sú požadované vykonať mestskou časťou nad rámec schvále
         ného a aktuálne upravovaného rozpočtu MČ - rieši finančné krytie, resp. zabezpečenie týchto prác 
         s  vedením MČ,
·         spolupracuje s vedúcimi stredísk na zostavovaní plánu údržby chodníkov a cestných komunikácií  III.
          a IV. triedy na základe protokolov majetku zvereného organizácii a údržby ostatných verejných
          priestranstiev podľa rozhodnutia MČ BA-NM;
·         koordinuje plnenie úloh uložených EKO–podniku VPS Miestnym zastupiteľstvom MČ BA-NM, 
          zabezpečuje spracovávanie pravidelných informácií o úlohách plnených EKO-podnikom VPS pre
          Miestny úrad Bratislava Nové Mesto, pre Miestne zastupiteľstvo MČ BA-NM a pre komisie miestne
          ho zastupiteľstva,

·         koordinuje súčinnosť príslušných oddelení a referátov MÚ MČ BA-NM a organizácie EKO–podnik
          VPS pri preberaní a zaraďovaní zvereného majetku z MČ BA-NM do majetku, ale aj do správy
          organizácie EKO–podnik VPS;
 
S pozdravom
 
Michaela Horínková
sekretariát prednostu

2. Záver

Na záver členovia komisie skonštatovali, že sa budú aktuálnou situáciu v Ekopodniku aj naďalej pravidelne 
zaoberať na ďalších rokovaniach komisie.

Dodatočné otázky členov komisie pre ekopodnik, ktoré boli poslané emailom:

Keďže sme sa k žiadnemu reportu nedopracovali, lebo neexistuje.

1, Žiadame poslancov, ktorí boli členmi komisie EKO PODNIKU v minulom volebnom období, aby odpove-
dali a poslali dokumenty:

a. Termíny kedy sa konali komisie
b. Aké témy riešili
c. Zápisnice z jednotlivých komisii
d. Ako komisia riešila ideu nového ekopodniku
e. Ako sa informovali a riešili predmetnú dokumentácie, ktorá teraz dostalo stopku.

2, Prečo neurgoval bývalí riaditeľ, komisia a funkcionári, ktorí dostávali denné reporty v priebehu rokov 2017 
až 2020 vyjadrenie k investičnej činnosti ohľadom výstavby nového sídla ekopodniku magistrát hlavného 
mesta Bratislava ? Nakoľko toto bolo podané v roku 2017 a odpoveď prišla v roku 2020. 

  

Zapísal: Mgr. Vladimír Mikuš

Overil: JUDr. Richard Mikulec – predseda komisie
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ZÁPISNICA

č . 2/2020 zo dňa 21.04.2020 z pracovného rokovania Komisie pre Ekopodnik mestskej časti Bratislava 
– Nové Mesto, ktoré sa konalo za prítomnosti (prítomní podľa prezenčnej listiny):

Poslanci MČ Bratislava - Nové Mesto:

JUDr. Richard Mikulec 
Mgr. Vladimír Mikuš 
Vladimír Volf

Hostia:

Ing. Andrej Árva, poslanec MČ Bratislava - Nové Mesto
Kontrolór MČ Bratislava - Nové Mesto: Ing. Martin Böhm
Zástupca prednostu MČ Bratislava - Nové Mesto - JUDr. Daniel Hulín
Pán Ondrušek (stredisko Tržnica)
Mgr. Michaela Mišková (poverená vedením Ekopodniku)
Ing. Ivana  Chrenková (vedúca strediska údržby zelene Ekopodniku)

1. Otvorenie komisie

Na úvod rokovania prítomní riešili otázku znovuotvorenia tržnice na Trnavskom mýte.  Pán Ondrušek pred-
stavil  komunikáciu s nájomcami a úradom verejného zdravotníctva, informoval, že keď bude odpoveď, tak 
bude komisiu dodatočne informovať. Komisia sa pýtala z akého dôvodu vo Fresh markete v Bratislave predá-
vajú stánkari ovocie a zeleninu a v tržnici na Trnavskom mýte nie. Komisii bolo vysvetlené, že podľa nariade-
nia úradu hygienika a krízového štábu je táto činnosť momentálne zakázaná a aj vo Fresh markete na Rožňav-
skej ulici sa museli vysunúť predajné stánky s ovocím a zeleninou na vonkajšie parkovisko.

Poslanec Vladimír Mikuš informoval prítomných, že miestny úrad stanovil termín verejného vypočutia 
kandidátov na riaditeľa Ekopodniku a to na 29. 04. 2020. Na otázku ako bude prebiehať voľba riaditeľa Eko-
podniku, poslanec Richard Mikulec vysvetlil, že v zmysle rokovacieho poriadku komisie, ktorý schválilo 
miestne zastupiteľstvo sa budú uchádzači bodovať a následne si starosta vyberie koho predloží miestnemu 
zastupiteľstvu, aby o ňom hlasovalo. Poslanec Richard Mikulec požiadal kontrolóra Martina Böhma, aby 
napísal list starostovi, v ktorom by ho požiadal, aby bezodkladne konal a čo najrýchlejšie spracoval materiál 
na rokovanie miestneho zastupiteľstva, v ktorom navrhne miestnemu zastupiteľstvu vymenovanie nového 
riaditeľa Ekopodniku. Kontrolór Martin Böhm povedal, že starostu navštívi osobne a bude mu túto požiadav-
ku tlmočiť. Poslanec Richard Mikulec ho taktiež požiadal, aby starostovi napísal email a dal do kópie všet-
kých členov komisie pre Ekopodnik a taktiež prednostu miestneho úradu Ľubomíra Baníka. 
Poslanec Vladimír Volf sa pýtal, či sa už pán prednosta oboznámil s emailom od posledného zasadnutia komi-
sie. Zástupca prednostu Daniel Hulín odpovedal, že nakoľko sa posledná zápisnica zverejnila na facebook-u, 
bolo to bezpredmetné.

Zástupca prednostu Daniel Hulín informoval, že na úrade zisťovali ako to bude s finančnými prostriedkami z 
podielových daní a že sa predpokladá výpadok príjmov vo výške cca 30%. Čo sa týka finančných prostried-
kov pre Ekopodnik uviedol, že za mesiac apríl prišlo 100 tisíc eur a zbytok príde do konca mesiaca.
Poslanec Richard Mikulec sa pýtal na formu a intenzitu spolupráce bývalého riaditeľa Róberta Molnára s 
miestnym úradom a to  na základe informácií, ktoré boli zaslané emailom od zástupcu prednostu Daniela 
Hulína: 

Od roku 2011 (jún) do augusta roku 2019 bol riaditeľom Ekopodniku p. Ing. Molnár.
Z dôvodu veľkej previazanosti finančných tokov, plánov, zadávania a riešenia dlhodobých

a operatívnych úloh, riešenia havárií ( na území mestskej časti) s miestnym úradom reportoval všetky procesy 
strategických úloh, očakávaných úloh, splnených a mimoriadnych
medziodborových úloh na dennej báze osobne, ústne ( každodenne od 8,00-9,30 hod.)
a telefonicky s p. starostom MČ, prednostom MÚ, zástupcom prednostu MÚ a vedúcou
hospodárskeho a finančného oddelenia MÚ.
Pre takúto formu riadenia sa rozhodli funkcionári na základe skúseností, že priame stretnutie
je pre reportovanie všetkých úloh omnoho efektívnejšie ako písomná forma. Dohody
a záväzky sa pri osobnom dojednaní vždy napĺňali, preto nebola potreba denný report
potvrdzovať a overovať písomne.

Poslanec Richard Mikulec sa pýtal taktiež na nedoriešený problém na Bielom kríži, kde je zle vyhotovené 
kontajnerové stojisko a nedá sa uzatvárať. Miestny úrad sa vyhovára na Ekopodnik a Ekopodnik sa vyhovára 
na miestny úrad. Pýtal sa prečo je predmetné kontajnerové stojisko už 3 roky neopravené. Pán Ondrušek 
vysvetlil, že chyba bola projektová, mestská časť zadala projekt a ten sa zle urobil. 

Zástupca prednostu Daniel Hulín preverí ako je to s kontajnerovým stojiskom na Bielom kríži. 

Poslanec Richard Mikulec povedal, že ten projektant, ktorý to navrhol by mal byť predsa  poistený proti 
takýmto chybám. 

Poslanec Vladimír Mikuš povedal, že je viac problémov, ako napríklad pozemok, kde sídli stredisko doprava 
Ekopodniku a ktorému bude končiť nájomná zmluva. 

Zástupca prednostu Daniel Hulín povedal,  že sa problém rieši a bude oznámené ako ďalej.

Poslanec Vladimír Volf sa pýtal koľko stálo opätovné otvorenie tržnice na Trnavskom mýte.  Pán Ondrušek 
vysvetlil, že sa zatvorenie tržnice využilo na vyčistenie aj takých miest ktoré bežne nie sú prístupné a nevedia 
sa tam pracovníci Ekopodniku dostať, napríklad kvôli tomu že ich využívajú nájomcovia. Čistiace práce  a 
maľovka stáli okolo tisíc eur. Poslanec Vladimír Volf povedal, že našiel na webovom portáli mestskej časti 
zverejnenú informáciu, že sa zaplatilo za dezinfekciu 4 tisíc eur. Na to mu bolo vysvetlené, že to pravdepo-
dobne objednal miestny úrad aj pre svoje ďalšie strediská. 

Poslanec Richard Mikulec sa pýtal na hospodárenie tržnice, konkrétne, či je v „pluse“, alebo v „mínuse“. 
Poverená riadením Ekopodniku Michaela Mišková uviedla, že je v mínuse. Na otázku, či sa bude nájomcom 
kompenzovať nájomne za čas zatvorenia tržnice odpovedala, že je to otázne, nakoľko sa vláda k tomuto 
problému ešte nevyjadrila. Diskutuje sa a situácia sa ešte stále vyvíja.  

Kontrolór Martin Böhm uviedol, že je prísľub od vlády túto problematiku riešiť. 

Poslanec Vladimír Volf sa pýtal na termín začatia opätovnej prevádzky sedačkovej lanovky. Michaela Miško-
vá uviedla, že s jej spustením sa počíta v druhej fáze uvoľňovania obmedzení, tak ako ich zverejnila vláda SR. 

Poslanec Vladimír Volf žiadal tabuľku, v ktorej budú uvedené pracovné pozície v tržnici na Trnavskom mýte, 
rozdelenie prevádzok s informáciou, ktoré priestory sú prenajaté a ktoré nie. 

2.  Riešenie nového sídla Ekopodniku VPS. 

Kontrolór Martin Böhm povedal, že je problém, že nemáme súhlasné stanovisko magistrátu s výstavbou 
nového Ekopodniku, nakoľko prišlo zamietavé stanovisko na žiadosť, ktorú podával Ekopodnik ešte v roku 
2017. 

Ďalej uviedol, že v tejto chvíli by mal miestny úrad rokovať za akých podmienok nám súhlasné záväzné 
stanovisko magistrát vydá.  Kontrolór Martin Böhm povedal, že sa postupuje neodborne a treba začať záväz-
ným stanoviskom od magistrátu. Túto skutočnosť viacnásobne zdôrazňoval aj bývalému riaditeľovi Ekopod-
niku Ing. Róbertovi  Molnárovi. Bolo mu niekoľkokrát prízvukované, aby dopredu riešil, čo a v akej hmote 
sa môže na predmetnom pozemku vybudovať. 

Michaela Mišková informovala, že cca pred 3 týždňami dostali z magistrátu zamietavé stanovisko k investič-
nej činnosti na výstavbu nového Ekopodniku.  Kontrolór Martin Böhm podotkol, že nový Ekopodnik sa rieši 
už tretie volebné obdobie, na čo sa komisia zhodla, že pracovníci v Ekopodniku si oprávnene myslia, že Mest-
ská časť Bratislava – Nové Mesto nemá záujem budovať nový Ekopodnik. 

Na záver sa komisia zhodla, že nie je vhodné a dôvodné vytvárať nové pracovné miesto pre zástupcu pred-
nostu Daniela Hulína ako tzv. krízového manažéra, ale ten sa môže venovať Ekopodniku priamo z miestneho 
úradu. Takýmto spôsobom príde k šetreniu finančných prostriedkov, nakoľko v súčasnosti nemá Ekopodnik 
na vznik pracovného miesta krízového manažéra pre zástupcu prednostu Daniela Hulína potrebné finančné 
prostriedky.

Z kancelárie prednostu miestneho úradu poslala email pani Michaela Horínková v znení: 

Zasielam pracovnú náplň zástupcu riaditeľa pre externú komunikáciu a krízové riadenie

·         komunikuje v mene organizácie s príslušnými inštitúciami počas krízy vzniknutej šírením ochorenia
          COVID-19;
·         usmerňuje organizáciu v zmysle krízových opatrení zavádzaných MČ BANM;
·         na základe vlastných analýz, štatistík a  prehľadov predkladá riaditeľovi podniku návrhy opatrení 
          minimalizovania finančných dopadov na organizáciu v čase trvania mimoriadnej situácie v súvislos
          ti s ochorením COVID-19;
·         koordinuje tok dotácií od zriaďovateľa, MČ BA-NM, v zmysle schváleného a aktuálne upravovaného
          rozpočtu MČ;
·        spolupracuje s vedúcim účtovníkom EKO-podniku VPS pri plánovaní, realizovaní a vyhodnocovaní  
         nákladových položiek;
·        eviduje a spracováva zoznam prác, ktoré sú požadované vykonať mestskou časťou nad rámec schvále
         ného a aktuálne upravovaného rozpočtu MČ - rieši finančné krytie, resp. zabezpečenie týchto prác 
         s  vedením MČ,
·         spolupracuje s vedúcimi stredísk na zostavovaní plánu údržby chodníkov a cestných komunikácií  III.
          a IV. triedy na základe protokolov majetku zvereného organizácii a údržby ostatných verejných
          priestranstiev podľa rozhodnutia MČ BA-NM;
·         koordinuje plnenie úloh uložených EKO–podniku VPS Miestnym zastupiteľstvom MČ BA-NM, 
          zabezpečuje spracovávanie pravidelných informácií o úlohách plnených EKO-podnikom VPS pre
          Miestny úrad Bratislava Nové Mesto, pre Miestne zastupiteľstvo MČ BA-NM a pre komisie miestne
          ho zastupiteľstva,

·         koordinuje súčinnosť príslušných oddelení a referátov MÚ MČ BA-NM a organizácie EKO–podnik
          VPS pri preberaní a zaraďovaní zvereného majetku z MČ BA-NM do majetku, ale aj do správy
          organizácie EKO–podnik VPS;
 
S pozdravom
 
Michaela Horínková
sekretariát prednostu

2. Záver

Na záver členovia komisie skonštatovali, že sa budú aktuálnou situáciu v Ekopodniku aj naďalej pravidelne 
zaoberať na ďalších rokovaniach komisie.

Dodatočné otázky členov komisie pre ekopodnik, ktoré boli poslané emailom:

Keďže sme sa k žiadnemu reportu nedopracovali, lebo neexistuje.

1, Žiadame poslancov, ktorí boli členmi komisie EKO PODNIKU v minulom volebnom období, aby odpove-
dali a poslali dokumenty:

a. Termíny kedy sa konali komisie
b. Aké témy riešili
c. Zápisnice z jednotlivých komisii
d. Ako komisia riešila ideu nového ekopodniku
e. Ako sa informovali a riešili predmetnú dokumentácie, ktorá teraz dostalo stopku.

2, Prečo neurgoval bývalí riaditeľ, komisia a funkcionári, ktorí dostávali denné reporty v priebehu rokov 2017 
až 2020 vyjadrenie k investičnej činnosti ohľadom výstavby nového sídla ekopodniku magistrát hlavného 
mesta Bratislava ? Nakoľko toto bolo podané v roku 2017 a odpoveď prišla v roku 2020. 
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Na úvod rokovania prítomní riešili otázku znovuotvorenia tržnice na Trnavskom mýte.  Pán Ondrušek pred-
stavil  komunikáciu s nájomcami a úradom verejného zdravotníctva, informoval, že keď bude odpoveď, tak 
bude komisiu dodatočne informovať. Komisia sa pýtala z akého dôvodu vo Fresh markete v Bratislave predá-
vajú stánkari ovocie a zeleninu a v tržnici na Trnavskom mýte nie. Komisii bolo vysvetlené, že podľa nariade-
nia úradu hygienika a krízového štábu je táto činnosť momentálne zakázaná a aj vo Fresh markete na Rožňav-
skej ulici sa museli vysunúť predajné stánky s ovocím a zeleninou na vonkajšie parkovisko.

Poslanec Vladimír Mikuš informoval prítomných, že miestny úrad stanovil termín verejného vypočutia 
kandidátov na riaditeľa Ekopodniku a to na 29. 04. 2020. Na otázku ako bude prebiehať voľba riaditeľa Eko-
podniku, poslanec Richard Mikulec vysvetlil, že v zmysle rokovacieho poriadku komisie, ktorý schválilo 
miestne zastupiteľstvo sa budú uchádzači bodovať a následne si starosta vyberie koho predloží miestnemu 
zastupiteľstvu, aby o ňom hlasovalo. Poslanec Richard Mikulec požiadal kontrolóra Martina Böhma, aby 
napísal list starostovi, v ktorom by ho požiadal, aby bezodkladne konal a čo najrýchlejšie spracoval materiál 
na rokovanie miestneho zastupiteľstva, v ktorom navrhne miestnemu zastupiteľstvu vymenovanie nového 
riaditeľa Ekopodniku. Kontrolór Martin Böhm povedal, že starostu navštívi osobne a bude mu túto požiadav-
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kých členov komisie pre Ekopodnik a taktiež prednostu miestneho úradu Ľubomíra Baníka. 
Poslanec Vladimír Volf sa pýtal, či sa už pán prednosta oboznámil s emailom od posledného zasadnutia komi-
sie. Zástupca prednostu Daniel Hulín odpovedal, že nakoľko sa posledná zápisnica zverejnila na facebook-u, 
bolo to bezpredmetné.

Zástupca prednostu Daniel Hulín informoval, že na úrade zisťovali ako to bude s finančnými prostriedkami z 
podielových daní a že sa predpokladá výpadok príjmov vo výške cca 30%. Čo sa týka finančných prostried-
kov pre Ekopodnik uviedol, že za mesiac apríl prišlo 100 tisíc eur a zbytok príde do konca mesiaca.
Poslanec Richard Mikulec sa pýtal na formu a intenzitu spolupráce bývalého riaditeľa Róberta Molnára s 
miestnym úradom a to  na základe informácií, ktoré boli zaslané emailom od zástupcu prednostu Daniela 
Hulína: 

Od roku 2011 (jún) do augusta roku 2019 bol riaditeľom Ekopodniku p. Ing. Molnár.
Z dôvodu veľkej previazanosti finančných tokov, plánov, zadávania a riešenia dlhodobých

a operatívnych úloh, riešenia havárií ( na území mestskej časti) s miestnym úradom reportoval všetky procesy 
strategických úloh, očakávaných úloh, splnených a mimoriadnych
medziodborových úloh na dennej báze osobne, ústne ( každodenne od 8,00-9,30 hod.)
a telefonicky s p. starostom MČ, prednostom MÚ, zástupcom prednostu MÚ a vedúcou
hospodárskeho a finančného oddelenia MÚ.
Pre takúto formu riadenia sa rozhodli funkcionári na základe skúseností, že priame stretnutie
je pre reportovanie všetkých úloh omnoho efektívnejšie ako písomná forma. Dohody
a záväzky sa pri osobnom dojednaní vždy napĺňali, preto nebola potreba denný report
potvrdzovať a overovať písomne.

Poslanec Richard Mikulec sa pýtal taktiež na nedoriešený problém na Bielom kríži, kde je zle vyhotovené 
kontajnerové stojisko a nedá sa uzatvárať. Miestny úrad sa vyhovára na Ekopodnik a Ekopodnik sa vyhovára 
na miestny úrad. Pýtal sa prečo je predmetné kontajnerové stojisko už 3 roky neopravené. Pán Ondrušek 
vysvetlil, že chyba bola projektová, mestská časť zadala projekt a ten sa zle urobil. 

Zástupca prednostu Daniel Hulín preverí ako je to s kontajnerovým stojiskom na Bielom kríži. 

Poslanec Richard Mikulec povedal, že ten projektant, ktorý to navrhol by mal byť predsa  poistený proti 
takýmto chybám. 

Poslanec Vladimír Mikuš povedal, že je viac problémov, ako napríklad pozemok, kde sídli stredisko doprava 
Ekopodniku a ktorému bude končiť nájomná zmluva. 

Zástupca prednostu Daniel Hulín povedal,  že sa problém rieši a bude oznámené ako ďalej.

Poslanec Vladimír Volf sa pýtal koľko stálo opätovné otvorenie tržnice na Trnavskom mýte.  Pán Ondrušek 
vysvetlil, že sa zatvorenie tržnice využilo na vyčistenie aj takých miest ktoré bežne nie sú prístupné a nevedia 
sa tam pracovníci Ekopodniku dostať, napríklad kvôli tomu že ich využívajú nájomcovia. Čistiace práce  a 
maľovka stáli okolo tisíc eur. Poslanec Vladimír Volf povedal, že našiel na webovom portáli mestskej časti 
zverejnenú informáciu, že sa zaplatilo za dezinfekciu 4 tisíc eur. Na to mu bolo vysvetlené, že to pravdepo-
dobne objednal miestny úrad aj pre svoje ďalšie strediská. 

Poslanec Richard Mikulec sa pýtal na hospodárenie tržnice, konkrétne, či je v „pluse“, alebo v „mínuse“. 
Poverená riadením Ekopodniku Michaela Mišková uviedla, že je v mínuse. Na otázku, či sa bude nájomcom 
kompenzovať nájomne za čas zatvorenia tržnice odpovedala, že je to otázne, nakoľko sa vláda k tomuto 
problému ešte nevyjadrila. Diskutuje sa a situácia sa ešte stále vyvíja.  

Kontrolór Martin Böhm uviedol, že je prísľub od vlády túto problematiku riešiť. 

Poslanec Vladimír Volf sa pýtal na termín začatia opätovnej prevádzky sedačkovej lanovky. Michaela Miško-
vá uviedla, že s jej spustením sa počíta v druhej fáze uvoľňovania obmedzení, tak ako ich zverejnila vláda SR. 

Poslanec Vladimír Volf žiadal tabuľku, v ktorej budú uvedené pracovné pozície v tržnici na Trnavskom mýte, 
rozdelenie prevádzok s informáciou, ktoré priestory sú prenajaté a ktoré nie. 

2.  Riešenie nového sídla Ekopodniku VPS. 

Kontrolór Martin Böhm povedal, že je problém, že nemáme súhlasné stanovisko magistrátu s výstavbou 
nového Ekopodniku, nakoľko prišlo zamietavé stanovisko na žiadosť, ktorú podával Ekopodnik ešte v roku 
2017. 

Ďalej uviedol, že v tejto chvíli by mal miestny úrad rokovať za akých podmienok nám súhlasné záväzné 
stanovisko magistrát vydá.  Kontrolór Martin Böhm povedal, že sa postupuje neodborne a treba začať záväz-
ným stanoviskom od magistrátu. Túto skutočnosť viacnásobne zdôrazňoval aj bývalému riaditeľovi Ekopod-
niku Ing. Róbertovi  Molnárovi. Bolo mu niekoľkokrát prízvukované, aby dopredu riešil, čo a v akej hmote 
sa môže na predmetnom pozemku vybudovať. 

Michaela Mišková informovala, že cca pred 3 týždňami dostali z magistrátu zamietavé stanovisko k investič-
nej činnosti na výstavbu nového Ekopodniku.  Kontrolór Martin Böhm podotkol, že nový Ekopodnik sa rieši 
už tretie volebné obdobie, na čo sa komisia zhodla, že pracovníci v Ekopodniku si oprávnene myslia, že Mest-
ská časť Bratislava – Nové Mesto nemá záujem budovať nový Ekopodnik. 

Na záver sa komisia zhodla, že nie je vhodné a dôvodné vytvárať nové pracovné miesto pre zástupcu pred-
nostu Daniela Hulína ako tzv. krízového manažéra, ale ten sa môže venovať Ekopodniku priamo z miestneho 
úradu. Takýmto spôsobom príde k šetreniu finančných prostriedkov, nakoľko v súčasnosti nemá Ekopodnik 
na vznik pracovného miesta krízového manažéra pre zástupcu prednostu Daniela Hulína potrebné finančné 
prostriedky.

Z kancelárie prednostu miestneho úradu poslala email pani Michaela Horínková v znení: 

Zasielam pracovnú náplň zástupcu riaditeľa pre externú komunikáciu a krízové riadenie

·         komunikuje v mene organizácie s príslušnými inštitúciami počas krízy vzniknutej šírením ochorenia
          COVID-19;
·         usmerňuje organizáciu v zmysle krízových opatrení zavádzaných MČ BANM;
·         na základe vlastných analýz, štatistík a  prehľadov predkladá riaditeľovi podniku návrhy opatrení 
          minimalizovania finančných dopadov na organizáciu v čase trvania mimoriadnej situácie v súvislos
          ti s ochorením COVID-19;
·         koordinuje tok dotácií od zriaďovateľa, MČ BA-NM, v zmysle schváleného a aktuálne upravovaného
          rozpočtu MČ;
·        spolupracuje s vedúcim účtovníkom EKO-podniku VPS pri plánovaní, realizovaní a vyhodnocovaní  
         nákladových položiek;
·        eviduje a spracováva zoznam prác, ktoré sú požadované vykonať mestskou časťou nad rámec schvále
         ného a aktuálne upravovaného rozpočtu MČ - rieši finančné krytie, resp. zabezpečenie týchto prác 
         s  vedením MČ,
·         spolupracuje s vedúcimi stredísk na zostavovaní plánu údržby chodníkov a cestných komunikácií  III.
          a IV. triedy na základe protokolov majetku zvereného organizácii a údržby ostatných verejných
          priestranstiev podľa rozhodnutia MČ BA-NM;
·         koordinuje plnenie úloh uložených EKO–podniku VPS Miestnym zastupiteľstvom MČ BA-NM, 
          zabezpečuje spracovávanie pravidelných informácií o úlohách plnených EKO-podnikom VPS pre
          Miestny úrad Bratislava Nové Mesto, pre Miestne zastupiteľstvo MČ BA-NM a pre komisie miestne
          ho zastupiteľstva,

·         koordinuje súčinnosť príslušných oddelení a referátov MÚ MČ BA-NM a organizácie EKO–podnik
          VPS pri preberaní a zaraďovaní zvereného majetku z MČ BA-NM do majetku, ale aj do správy
          organizácie EKO–podnik VPS;
 
S pozdravom
 
Michaela Horínková
sekretariát prednostu

2. Záver

Na záver členovia komisie skonštatovali, že sa budú aktuálnou situáciu v Ekopodniku aj naďalej pravidelne 
zaoberať na ďalších rokovaniach komisie.

Dodatočné otázky členov komisie pre ekopodnik, ktoré boli poslané emailom:

Keďže sme sa k žiadnemu reportu nedopracovali, lebo neexistuje.

1, Žiadame poslancov, ktorí boli členmi komisie EKO PODNIKU v minulom volebnom období, aby odpove-
dali a poslali dokumenty:

a. Termíny kedy sa konali komisie
b. Aké témy riešili
c. Zápisnice z jednotlivých komisii
d. Ako komisia riešila ideu nového ekopodniku
e. Ako sa informovali a riešili predmetnú dokumentácie, ktorá teraz dostalo stopku.

2, Prečo neurgoval bývalí riaditeľ, komisia a funkcionári, ktorí dostávali denné reporty v priebehu rokov 2017 
až 2020 vyjadrenie k investičnej činnosti ohľadom výstavby nového sídla ekopodniku magistrát hlavného 
mesta Bratislava ? Nakoľko toto bolo podané v roku 2017 a odpoveď prišla v roku 2020. 

  

Zapísal: Mgr. Vladimír Mikuš

Overil: JUDr. Richard Mikulec – predseda komisie


